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J e g y z ő k ö n y v 

 

Készült: Kesztölc község Képviselő-testületének ülésén 2010. március 31-én. 

Ülés helye: Polgármesteri Hivatal Tanácsterme 

 

Jelen vannak: Kochnyák Sándor, Mészáros János, Nagy Péter, Srutek Gabriella, Szivek 

Péter, Tordáné Petrik Etelka, Vöröskői István képviselők, 

Gaál Lajos polgármester, 

Bognárné dr. Solymoskövi Veronika jegyző, jkv.-vezető 

 

Gaál Lajos: Tisztelettel köszöntöm Nagy Mária Polgármester asszonyt, Tóth János 

Polgármester urat, dr. Holicska Judit Leányvár jegyzőjét, tisztelettel köszöntöm beszámoló 

vendégeinket, Dr. Kéninger Anna gyermekorvost, Dr. Bus János doktor urat, Salánkiné 

Radovics Mónika védőnőt, köszöntöm jegyzőasszonyt, képviselőhölgyeket, képviselő urakat.  

Megállapítom, hogy a megválasztott képviselők száma 10 fő, jelen van 8 fő, az ülés 

határozatképes. 

A napirendi pontokat felolvasom, mert a kiment napirendhez képest egyrészt a vendégek 

miatt, másrészt pedig más egyéb okok miatt változást történt.  

Tehát javasolt napirendi pontok:  

1. Intézményfenntartói társulás szerződése,  

2. Beszámoló a két ülés közötti időszak eseményeiről,  

3. Az egészségügyi ellátás helyzete, gyermekorvos, háziorvos, és a védőnő 

beszámolója, 

4. A falu szociális helyzete,  

5. Tájékoztató az Önkéntes Tűzoltó Egyesület munkájáról,  

6. HPV elleni védőoltás,  

7. A belső ellenőrzés tapasztalatai,  

8. Közbeszerzési terv,  

9. Kesztölci Hírnök finanszírozása,  

10. A hivatal belső hálózatának felújítása,  

11. Egyebek, és  

12. Zárt ülésen: közterület felügyelő és a Magyar Nemzeti Vagyonkezelő ZRt. 

Birtokhasznosítási Bizottságába delegálás.  

Megkérdezem a tisztelt képviselőtársakat, hogy van-e valakinek a felmerült napirenddel 

kapcsolatban észrevétele, hozzátennivalója? Amennyiben nincs, szavazásra bocsátom. Aki 

elfogadja az előbb felsorolt napirendeket, kérem, kézfelemeléssel szavazzon! Köszönöm! 

Tartózkodott? Ellene?  

Megállapítom, hogy a testület egyhangúlag elfogadta az előterjesztett napirendi pontokat  

 

1. Napirendi pont 

Oktatási intézményfenntartó társulás 

Gaál Lajos: Mint mindenki előtt köztudott, több mint egy éve kezdtük el a társulás 

megszervezését. Ennek a társulásnak nagyon sok pozitív oldala lesz, kettőt szeretnék 

kiemelni. Az egyik az, hogy a gyerekeink maradjanak helybéli iskolában az iskola maradjon 

meg, ameddig csak törvényes keretek között megoldható. A második pedig, hogy a normatív 

állami támogatás is emelkedik, ez sem elhanyagolható. A három település, Piliscsév –

Leányvár - Kesztölc kinyilvánította azon szándékát, hogy szeretne társulásban oktatási 

intézményeket működtetni. A három jegyző elkészítette a szerződés tervezetet. Ezzel át is 

adom a szót Jegyzőasszonyunknak a társulással kapcsolatban.  
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Bognárné: Egy pár szóban összefoglalom, hogy mit végeztünk ebben az évben. Hozzávetőleg 

tíz alkalommal találkozott a három jegyző, pénzügyesek, polgármesterek. Arról már 

tájékoztattam a képviselőtestületet, hogy az első közöttünk történt megállapodás értelmében 

megosztottuk volna a gesztorságot, az intézményszékhelyet, és az iroda tanács székhelyét. 

terv szerint Piliscsév a gesztor, Leányvár az intézményszékhelye, és Kesztölcön lenne az 

iroda meg a tanács székhelye. A 2010. évi költségvetési törvény alaposabb átolvasása után a 

nyolcas számú mellékletben találtuk azt a kitételt, hogy csak akkor van kistérségi 

finanszírozás, ha azonos az intézmény székhelye és a gesztor önkormányzat. Így aztán 

Leányvár lesz a gesztor és az intézmény székhelye. A társulási megállapodásba ez már így 

került ki. Amikor ezt már végigvezettük a tárulási megállapodáson, múlt héten kaptunk egy 

jelzést az Államigazgatási Hivataltól, hogy a Piliscséven működő, szociális törvény hatálya 

alá tartozó bölcsőde csak akkor kerülhet be a társulás az intézményrendszerbe, ha egy közös 

igazgatású intézményt hozunk létre. Ez a közös igazgatású intézmény azt jelenti, hogy egy 

intézményen belül kell lenni a bölcsődének, az óvodának és az iskolának. Nagyon gyorsan 

elkezdtünk szervezkedni, és végül is megállapodtunk abban, hogy egy intézmény jönne létre 

leányvári székhellyel, a leányvári általános iskola igazgatója elvállalná ennek a vezetését. 

Ettől kezdve tagintézmény lenne Leányváron az óvoda, Piliscséven a bölcsőde, óvoda és 

iskola, és Kesztölcön az óvoda és az iskola. Ennek az egy intézménynek egy vezető állású 

vezetője lenne, aki nem függetlenített, tehát a saját iskolájának maradna az igazgatója. Az 

biztos, hogy ez őrá elég nagy feladatot ró, viszont ha a társulás szempontjából nézzük, akkor 

ez egy költségkímélőbb megoldás, mint amit eredetileg terveztünk. Ennek értelmében küldtük 

ki a társulási megállapodást, illetve a költségtáblázatot, ahol már így volt kalkulálva. Amit ma 

délután küldtünk ki, abban benne van már, amit a leányvári testület javasolt. Igazából azt azért 

szeretném előrebocsátani, hogy ez a társulási megállapodás ez úgy készült, hogy mindannyian 

dolgoztunk rajta külön-külön, együtt is, egymásnak küldözgettük, ami sajnos azt 

eredményezte, hogy a nem azonos számítógépes programok miatt vannak benne elcsúszások, 

illetve helyenként számozási hibák, ezt kérem szépen elnézni. Én azt gondolom, hogy most, 

ha erről a megállapodásról beszélünk, akkor az érdemi dolgokról beszéljünk, mert 

nyilvánvaló, hogy nem ez a forma kerül majd aláírásra. A legvégén, amikor már mindenben 

megegyeztünk, akkor megfelelő formába fogjuk önteni, és az lesz akkor aláírva.  

Nagy Péter: Itt a hármas pont a Tárulási Tanács működésénél nekem szemet szúrt, de lehet, 

hogy rosszul számolok, vagy itt van elszámolva, hogy azt mondja, hogy tagok száma hat, 

Társulási Tanács tagjainak száma hat fő, az akárhogy számolom.  

Bognárné: Ezt tegnap Leányvárról felvetették már, de azért nem javítottam ki, merthogy az 

igaz, hogy ez itt most egy számolási hibának néz ki, de eredetileg úgy nézett ki, hogy a három 

polgármester, egy-egy képviselő, és a Kisebbségi Önkormányzat küldöttei. Az 

Államigazgatási Hivatalhoz többször elküldtük ezt a szerződést, segítségüket kérve, hogy mi 

az, ami nem helyes benne. A társulási törvényben meg van határozva, hogy kiket lehet 

küldeni a Társulási Tanácsba, kisebbségi önkormányzat nem delegálhat. Így lecsökkenne a 

küldhetők száma. Azt viszont akkor szerintem el kellene dönteni, hogy az egy polgármester 

mellett két képviselőt delegálnak a képviselőtestületek, vagy pedig egy polgármestert, és egy 

képviselőt.  

Tóth János polgármester, Leányvár: Teljesen jogos a Péter felvetése, hiszen valóban ez 

félreértelmezhető dolog. Én úgy gondolom, hogy eredetileg az volt a szándék, hogy a 

mindenkori polgármester, és egy fő minden testületből, akit a testület megválaszt. Tehát hat 

fő, tehát a hatos szám az szerepel is egyébként ebben a pontban. Tehát arra sajnos ebben a 

társulási szerződésben nincs lehetőség, hogy mind a három településen lévő kisebbségi 

önkormányzatok is tevőlegesen, formálisan részt vegyenek ebben a társulási tanácsban, ezért 

az ő szerepük csak áttételes megoldással lehet. Minden olyan dologban, amit a kisebbségi 

önkormányzatoknak véleményezni kell, azt meg is fogják tenni. Ezt mi így hármasban úgy 
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állapítottuk meg, hogy ezt egy egymás közötti megállapodásban majd, ami nem a társulási 

szerződésbe kerül rögzítésbe, szabályozni fogjuk. Tehát azokat a jogosítványokat, amiket mi 

meg szeretnénk adni a kisebbségi önkormányzatoknak, azt meg is fogjuk adni. Mi végül is a 

hat főben döntöttünk tegnap.  

Gaál Lajos: Amíg gondolkodtok, addig elmondom, hogy a közös testületi ülés időpontja 

április 13-án, kedden lesz itt a Községi Klubban, amikor is végül is erről döntünk. 

Nagy Péter: Tehát, hogy a tagok a három községet képviseli a tanácsban, egy-egy fővel, meg 

egy-egy fő polgármester.  

Gaál Lajos: Van-e még észrevétel? Amennyiben nincs több észrevétel és javaslat, szavazásra 

bocsátom a dolgot. Az előterjesztett határozati javaslat már a megváltozott szervezeti formát 

tartalmazza, ennek megfelelően kell elfogadni. 

Aki egyet ezzel, kérem, kézfelemeléssel szavazzon! Köszönöm! Tartózkodott? Ellene?  

 

Megállapítom, hogy a képviselőtestületünk 8 igen szavazattal a következő határozatot fogadta 

el:  

 

Kesztölc község Képviselő-testületének 

23/2010.(III.31.) számú Határozata 

 

Kesztölc község Képviselő-testülete a 100/2009.(X. 28.) számú határozatát a következőképp 

módosítja: kötelező közoktatási és szociális feladatuk megvalósítására a Leányvár 

„Grundschule” Általános Iskola, Kesztölc Kincses József Általános Iskola és Piliscsév 

Általános Iskola, valamint az Óvoda „Kindergarten” Leinwar,  a Napköziotthonos Óvoda 

Kesztölc és Aranykapu „Zlatá-Brána”  Napköziotthonos Óvoda és Bölcsőde Piliscsév közös 

alapítására  és fenntartására közös igazgatású közoktatási intézményfenntartó társulást 

kívánnak létrehozni Pilisi Közoktatási Társulás névvel a következő feltételekkel: 

1.) A kötendő társulási megállapodásban a társulás formájának „ a helyi önkormányzatok 

társulásáról és együttműködéséről szóló 1997. évi CXXXV. tv. 16. § -t választják. 

2.) A társulás székhelye: Leányvár község Önkormányzata, 2518 Leányvár, Erzsébet u. 88. 

3.) A Társulás két intézményt alapít:  

a) A közoktatási és szociális feladatok ellátására Pilisi Általános Iskolák és Pilisi Óvodák -

Bölcsődék Közössége, melynek székhelye: 2518 Leányvár, Erzsébet u. 92-94. 

b) A közösen fenntartott intézmény és tagintézményei működésével kapcsolatos 

szervezési, adminisztratív és koordináló feladatok elvégzésére, az intézmények 

működésével összefüggésben a társult önkormányzattal való rendszeres és folyamatos 

kapcsolattartásra Pénzügyi-gazdasági Irodát, melynek székhelye: 2517 Kesztölc, 

Szabadság tér 11. 

4.) A társulás megalakulása a társult intézmények közalkalmazottainak jogviszonyát nem 

érinti. 

5.) A társulás megalakulásával a 3 önkormányzat többletfinanszírozáshoz jut. 

6.) A Közoktatási törvény 16.§ (7) (8) bekezdése értelmében közös munkaerő-gazdálkodási 

rendszer működtetése. 

Felelős: Gaál Lajos  polgármester 

Határidő: azonnal 

 

Köszönöm a szomszéd települések polgármestereinek, jegyzőinek, hogy eljöttek a testületi 

ülésünkre.  

 

2. Napirendi pont 

Az egészségügyi ellátás helyzete 
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Gaál Lajos: Kimentek a beszámolók, megkérdezem Dr. Kéninger Anna gyermekorvot, hogy 

kíván-e hozzátenni az írásbeli előterjesztéshez? 

Dr. Kéninger Anna: Én nem szeretnék, de várom a kérdéseket.  

Mészáros János: Én csak köszönetet szeretnék mondani, mert olyan helyzetben élünk, 

amikor a pedagógusokat, az orvosokat a médián keresztül megpróbálnak a társadalomban 

lebombázni. Szétbombázni a tekintélyüket, és a munkájukat, úgyhogy én köszönöm szépen a 

munkájukat, és hát még sok erőt, meg kitartást kívánok az elkövetkezendő időszakra, hogy a 

méltó helyére visszakerüljön az orvosoknak és az egészségügyben dolgozóknak a jól 

megérdemelt munkája.  

Gaál Lajos: Képviselőtársak, kinek van még kérdése esetleg? Amennyiben nincs, szavazásra 

bocsátom. Aki elfogadja a beszámolóban foglaltakat, kérem, kézfelemeléssel szavazzon! 

Köszönöm! Tartózkodott? Ellene?  

Megállapítom, hogy a testület 8 igen szavazattal a beszámolót elfogadta.  

 

Kesztölc község Képviselő-testületének 

24/2010.(III.31.) számú Határozata 

Kesztölc község Képviselő-testülete dr. Kéninger Anna gyermekorvos beszámolóját 

elfogadta. 

Felelős: Gaál Lajos  polgármester 

Határidő: azonnal 

 

Gaál Lajos: Megkérdem Dr. Bús János háziorvost, hogy kíván-e szóbeli kiegészítést tenni a 

beszámolóhoz, tájékoztatóhoz? 

Dr. Bús János: Nem 

Gaál Lajos: Képviselőtársak, van-e valakinek a doktorúr tájékoztatójához kérdése, 

hozzáfűznivalója? Amennyiben nincs, szavazásra bocsátom a dolgot. Aki elfogadja a 

tájékoztatóban foglaltakat, kérem, kézfelemeléssel szavazzon! Köszönöm! Tartózkodott? 

Ellene?  

Megállapítom, hogy a testület 8 igen szavazattal a beszámolót elfogadta.  

 

Kesztölc község Képviselő-testületének 

25/2010.(III.31.) számú Határozata 

Kesztölc község Képviselő-testülete dr. Bús János háziorvos beszámolóját elfogadta. 

Felelős: Gaál Lajos  polgármester 

Határidő: azonnal 

 

Gaál Lajos: Harmadik része ennek a napirendnek Salánkiné Radovics Mónika Ildikó 

védőnőnek a tájékoztatója. Megkérdezem a védőnőt, hogy kíván-e hozzáfűzni?  

Képviselőtársak, valakinek kérdése, észrevétele? Nincs? Aki egyetért a beszámolóban 

foglaltakkal, kérem, kézfelemeléssel szavazzon! Köszönöm!  

Megállapítom, hogy a testület 8 igen szavazattal a beszámolót elfogadta.  

 

Kesztölc község Képviselő-testületének 

26/2010.(III.31.) számú Határozata 

Kesztölc község Képviselő-testülete Salánkiné Radovics Mónika Ildikó védőnő beszámolóját 

elfogadta. 

Felelős: Gaál Lajos  polgármester 

Határidő: azonnal 
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4. Napirendi pont 

A falu szociális helyzete  

 

Gaál Lajos:  Megkérdezem, hogy van-e valakinek a beszámolóhoz hozzáfűzni vagy 

kiegészítenivalója?  

Kochnyák Sándor: A bizottság megtárgyalta a beszámolót, és elfogadásra javasolja.  

Gaál Lajos: Köszönöm szépen! Képviselőtársak, van? Amennyiben nincs hozzáfűznivaló, 

akkor kérem, aki elfogadja a beszámolóban foglaltakat, kérem, kézfelemeléssel szavazzon! 

Köszönöm! Tartózkodott? Ellene?  

Megállapítom, hogy a testület 8 igen szavazattal a beszámolót elfogadta.  

 

Kesztölc község Képviselő-testületének 

27/2010.(III.31.) számú Határozata 

Kesztölc község Képviselő-testülete a falu szociális helyzetéről szóló beszámolót elfogadta. 

Felelős: Gaál Lajos  polgármester 

Határidő: azonnal 

 

5. Napirendi pont 

Beszámoló a Tűzoltó Egyesület munkájáról 

 

Gaál Lajos:  A beszámolót kiküldtem mindenkinek. Én megkérdezem a parancsnok urat, 

hogy kíván-e hozzáfűzni valamit, szóbeli kiegészítést?  

Siska Gábor: Talán csak annyit, hogy az idei évben már túl vagyunk a 20. vonuláson, pont a 

tegnapi nap volt az egyik kiemelt szintű tűzesetünk, itt a tavaknál. Közel 20 ha-os területen 

végeztünk beavatkozást, öt egységgel. Tehát Esztergom, Nyergesújfalu, Kesztölc. 

Esztergomból kettő is volt, plusz Budapest XII. kerület részéről. Az idei évben továbbra is a 

gépjármű illetve a fecskendő beszerzését próbáljuk megcélozni. Az összes létező pályázattal, 

amivel csak lehet, mert a jelenlegi szolgálatban lévő gépjárművünk ugye az a Žsuk típusú már 

igencsak – hogy is mondjam – korszerűtlen minden feladatra, a személyszállításon kívül, mert 

arra még tökéletes, de az összes beavatkozásra már nem megfelelő. Ezért szeretném, ha nem 

is egy év alatt, de két-három év alatt olyan gépjárműhöz jussunk, ami vizet is tud szállítani, és 

beavatkozáshoz kielégíti a helyi igényeket.  

A rendszerünk annyiban változott, hogy biciklis tűzoltóink is vannak, már harmadik éve. A 

gyorsaságot azért lehet nekik tulajdonítani, mert ők érnek ki leghamarabb, és ha ne adj’ isten 

vaklárma, vagy olyan, amit ők meg tudnak fékezni, akkor mi már nem megyünk. Tehát ez 

részben költséghatékony is számunkra.  

Tordáné Petrik Etelka: Én is szeretném megköszönni nektek a segítségeteket, hogy az 

iskolának a tűzriadónál lelkesen, lelkiismeretesen segédkeztetek, mind az előadásban, mind a 

bemutatóval.  

Gaál Lajos: Köszönöm. Amennyiben nincs több, szavazásra bocsátom a dolgot. Aki 

elfogadja az Önkéntes Tűzoltó Egyesület beszámolóját, kérem, kézfelemeléssel szavazzon! 

Köszönöm! Tartózkodott? Ellene?  

Megállapítom, hogy a testület 8 igen szavazattal a következő határozatot fogadta el:  

 

Kesztölc község Képviselő-testületének 

28/2010.(III.31.) számú Határozata 

Kesztölc község Képviselő-testülete a Tűzoltó egyesület munkájáról szóló beszámolót 

elfogadta. 

Felelős: Gaál Lajos  polgármester 
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Határidő: azonnal 

 

6. Napirendi pont 

HPV elleni védőoltás  

Gaál Lajos: Már tavaly eldöntötte a testületünk, hogy ezt a két évet próbaképpen, 

hagyományteremtő szándékkal elindítjuk. Beléptünk a gondoskodó önkormányzatok sorába. 

A tavalyi szállítónk megkeresett idén is. Azt javasolom, hogy az idén vigyük tovább ezt, és a 

tavalyi konstrukciónak megfelelően az idei évben a létszámban jegyzett gyerekek szüleinek 

ajánljuk fel a lehetőséget. Van-e valakinek hozzáfűznivalója? Aki egyetért ezzel, kérem, 

kézfelemeléssel szavazzon! Köszönöm! Tartózkodott? Ellene?  

Megállapítom, hogy a testület 8 igen szavazattal a következő határozatot fogadta el: 

 

Kesztölc község Képviselő-testületének 

29/2010.(III.31.) számú Határozata 

.  

Kesztölc Közég Önkormányzat támogatja a Kesztölcön állandó lakhellyel bejelentett és 

életvitelszerűen Kesztölcön élő 14. életévét betöltő lányok HPV elleni védőoltását a 

következő megosztásban:  

1. oltás  -  család fizeti;  

2. oltás 50% család  50% önkormányzat;  

3. oltás 100 % önkormányzati finanszírozás. Az oltások pénzügyi fedezete a  

megnövekedett normatív támogatás . 

Kesztölc Község Képviselő-testülete felhatalmazza a polgármestert az  

      MSD Magyarország Kereskedelmi és Szolgáltató Kft-vel,  a vakcina szállítójával a             

       szerződés aláírására. 

  

Határidő: április  30. 

Felelős: Gaál Lajos polgármester 

 

7. Napirendi pont 

Tájékoztatás a belső ellenőrzés tapasztalatairól 
Gaál Lajos: Kötelezően ellátandó feladatunkat kistérségi kereteken belül oldottuk meg. 

Mindenki megkapta úgy tudom a dokumentumot. Megkérdem jegyzőasszonyt, hogy kíván-e 

hozzáfűzni valamit? 

Bognárné: Itt nekem van kötelezettségem, egy intézkedési tervet kell készítenem, és a 

felsorolt hiányosságokat megszüntetni. Ezek: elsősorban a szabályzatok aktuális frissítése. 

Ahol még kritika érte a hivatal működését, a számlák kifizetésekor nem minden esetben kerül 

előzetesen aláírásra minden kötelezett részéről. Ezen változtatni kell.  

Gaál Lajos: Köszönöm szépen. Képviselőtársak, van még valakinek hozzáfűznivalója, vagy 

kérdése? Amennyiben nincs, szavazásra bocsátom. Aki a belső ellenőr beszámolóját, illetve 

jelentését elfogadja az előbbi kiegészítéssel, kérem, kézfelemeléssel szavazzon! Köszönöm. 

Tartózkodott? Ellene?  

Megállapítom, hogy a testület 8 igen szavazattal a következő határozatot fogadta el:  

 

Kesztölc község Képviselő-testületének 

30/2010.(III.31.) számú Határozata 

Kesztölc község Képviselő-testülete a belsőellenőrzés tapasztalatairól szóló tájékoztatást 

elfogadta. 

Felelős: Gaál Lajos  polgármester 

Határidő: azonnal 
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8. Napirendi pont 

2010 évi közbeszerzési terv 

Gaál Lajos: Április 15-ig minden önkormányzatnak kötelező elkészíteni a közbeszerzési 

tervét. Itt gyakorlatilag van olyan, amelyikről tudjuk, hogy pontosan megtörténik, és meglesz, 

ilyen például a közétkeztetés, ilyen a szilárd utak burkolat felújítása. Viszont ott van a terv, a 

három tervünk, az utolsó három az pályázatfüggő, de be kellett vennünk ebbe az eljárásba. 

Van-e valakinek észrevétele ezzel kapcsolatban? Aki elfogadja Kesztölc község 

Önkormányzatának 2010. évi közbeszerzési tervét, kérem, kézfelemeléssel szavazzon! 

Köszönöm. Tartózkodott?  

Megállapítom, hogy a testület 8 igen szavazattal a következő határozatot fogadta el:  

 

Kesztölc község Képviselő-testületének 

31/2010.(III.31.) számú Határozata 

Kesztölc község Képviselő-testülete a 2010. évi közbeszerzési tervet elfogadta. 

Felelős: Gaál Lajos  polgármester 

Határidő: azonnal 

 

9. Napirendi pont 

Kesztölci Hírnök finanszírozása  
Gaál Lajos: Próbaként indítottuk a lapot. Az anyagi nehézségekről az előterjesztésben írtam. 

Három lap van még hátra. A faluban nagyon szeretik ezt az újságot, azt mondják, hogy végre 

innentől kezdve látható a testületnek a munkája, látható a gazdálkodásunk, hiszen nem 

takargatunk semmit. Én semmiképpen nem javasolnám, hogy ezt szüntessük meg, én azt 

javaslom, hogy a ciklus végéig megjelenő három számot a tartalékalap terhére finanszírozzuk 

meg.  

Mészáros János: Én azt gondolom, egy település életében azért az fontos, hogy tájékoztatást 

kapjon folyamatosan akár az önkormányzatról, vagy akár a településen lévő életről, bár 

tudom, hogy van a Kesztölc Faluért Egyesület, aminek van egy Tengerszem nevű újságja, de 

az ritkábban jár, és ahogy én átnéztem, a kettőnek teljen más a struktúrája, szerkezete. 

Úgyhogy én azt gondolom, hogy egy ilyen tartalmú és ilyen jellegű újságra itt Kesztölcön is 

szükség van, tehát mindenképpen támogatnám, hogy ezt most finanszírozzuk. 

Gaál Lajos: Köszönöm. Van még hozzászólás, kérdés? Amennyiben nincs, szavazásra 

bocsátom a dolgot. Aki az előterjesztésben foglaltaknak megfelelően egyetért a Kesztölci 

Hírnök három következő számának finanszírozásával, kérem, kézfelemeléssel szavazzon! 

Köszönöm. Tartózkodott? Ellene? Megállapítom, hogy a testület 8 igen szavazattal a 

támogatja a Kesztölci Hírnök további három számának megjelenését. 

 

10. Napirendi pont 

A hivatal belső hálózatának a felújítása  

Gaál Lajos: Ezt elnapoltuk az elmúlt testületi ülésről, nem volt megfelelő információ. Utána 

munkaértekezleten megtárgyaltuk. Munkaértekezleten kiderült, hogy a kormányzati 

portáloknál változások történnek. Például valószínűnek látjuk, hogy a DOS-os felületek 

eltűnnek, ami nagy keverést okoz mind a mai napig is a programok illesztésében. A 

rendszergazdánk azt javasolta, hogy inkább várjunk egy kicsit vele. Én maximálisan 

egyetértek vele, hogy most már ebbe ne vágjunk bele. Nézzük meg, hogy az új kormányzati 

portál mit fog kihozni, annál is inkább, mert egy más rendszerre irányuló törekvés van. Az 

Unióban már nem a Microsoft-os rendszer működik. Megvárjuk, hogy hogyan történik a 

kormányzati szerződés lejárta után, és ahhoz igazodva már egy olyan hálózatot fogunk 

kialakítani, illetve majd a következő testület, ami illeszkedik ehhez az új kormányzati 



 8 

elképzeléshez. Viszont egy gépre szükségünk lenne. Szavazásra bocsátom a dolgot. Aki egyet 

ért azzal, hogy ebben a ciklusban már a belső hálózatot ne újítsuk fel, de egy új gép vásárlását 

támogatja  kérem, kézfelemeléssel szavazzon! Köszönöm. Tartózkodott? Ellene?  

 

Megállapítom, hogy a testület 8 igen szavazattal a következő határozatot fogadta el:  

Kesztölc község Képviselő-testületének 

32/2010.(III.31.) számú Határozata 

Kesztölc község Képviselő-testülete egyet ért azzal, hogy ebben a ciklusban már a Hivatal 

belső hálózatát ne újítsa fel, de egy új gép vásárlását támogatja.   

 

Felelős: Gaál Lajos  polgármester 

Határidő: azonnal 

 

11. Napirendi pont 

Egyebek  

Kosári utca vis maior 

Gaál Lajos: Ebben az esetben már csak az önrész biztosítására és a pályázat benyújtásának 

felhatalmazására van szükség. 

A testület 8 igen szavazattal a következő határozatot fogadta el:  

 

Kesztölc község Képviselő-testületének 

33/2010.(III.31.)számú Határozata 

Kesztölc Képviselőtestülete ülésén úgy határozott, hogy vis maior tartalék címen támogatási 

igény nyújt be az Önkormányzati Minisztériumhoz.  

A káresemény megnevezése: Kesztölc Kosári u.6. szám ingatlan mögötti (1200/14 hrsz-ú, 

Iskola utca) önkormányzat tulajdonában lévő közterületen történt partfalomlás  

A káresemény forrásösszetétele: 

        adatok Ft-ban 

Megnevezés 2010. év % 

            Saját forrás
 

2.716.500 Ft  Ft 30 % 

Biztosító kártérítése  0Ft 0 

Egyéb forrás 0Ft 0 

Vis maior igény 6.338.500 Ft 70 % 

Források összesen 9.055.000 Ft 100 % 

 A károk helyreállításának (költségvetés alapján) tervezett összköltsége 9.055.000 Ft, 

melynek fedezetét az önkormányzat nem tudja / részben tudja (megfelelő rész 

aláhúzandó) biztosítani.  

 A testület, illetve társulási tanács nyilatkozik arról, hogy a káreseménnyel érintett 

vagyonelem a tulajdonát képezi.  

 A bekövetkezett káreseménnyel kapcsolatban az Önkormányzat biztosítással 

rendelkezik / nem rendelkezik* (a megfelelő rész aláhúzandó) 
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 Az adott káreseményre igényelt biztosítási összeget igényelt / nem igényelt* (a 

megfelelő rész aláhúzandó. 

*A képviselő testület, illetve társulási tanács határoz arról, hogy a károsodott 

ingatlanra értékkövető határozatlan időtartamú biztosítást köt, és vállalja annak 5 

éven keresztüli fenntartását, valamint a helyreállítás befejezését követő 30 napon 

belül igazolja a biztosítási szerződés megkötését a Tanács felé.  

 Az önkormányzat más - a tulajdonában lévő – vagyontárggyal a feladatát el tudja 

látni / nem tudja ellátni (a megfelelő rész aláhúzandó). 

 

A testület felhatalmazza a polgármestert az igénybejelentés benyújtására. 

 

Határidő: 2010. április 15. 

Felelős: polgármester    

 

 

Gaál Lajos: A rendes ülést bezárom, és öt perc szünet után folytatjuk zárt üléssel.  

 

 

-------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 

 

Gaál Lajos: Kihírdetem a zárt ülésen hozott határozatokat: 

A testület 7 igen szavazattal 1 tartózkodás mellett a következő határozatot fogadta el:  

Kesztölc község Képviselő-testületének 

34/2010.(III.31.) számú Határozata 

Kesztölc község Képviselő-testülete úgy dönt, hogy Molnár János közterület-felügyelőt abban 

az esetben foglalkoztatja tovább, ha Piliscsév és Leányvár települések is a további alkalmazás 

mellett döntenek.   

 

Felelős: Gaál Lajos  polgármester 

Határidő: 2010. április 15. 

 

A testület 7 igen szavazattal 1 tartózkodás mellett a következő határozatot fogadta el:  

Kesztölc község Képviselő-testületének 

35/2010.(III.31.) számú Határozata 

Kesztölc község Képviselő-testülete úgy dönt, hogy a Magyar Nemzeti Vagyonkezelő ZRt. 

megyei Birtokhasznosítási Bizottságába Nagy Pétert delegálja. 

Felelős: Gaál Lajos  polgármester 

Határidő: folyamatos 

 

 

 

 

 

Gaál Lajos      Bognárné dr. Solymoskövi Veronika 

polgármester        jegyző 

 

 

 


